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Endeligt svar på spørgsmål fra Heidi Bank (V) stillet den 30. august 2022.  

Spørgsmål nr. 316: 

”Vil ministeren oplyse, hvordan ejerne af de 160.000 private lejeboliger er blevet på-

virket af regeringens politik ift. skatter, afgifter og byrder siden regerings tiltræden i 

2019?” 

Svar: 

Det er ikke muligt inden for den tidsperiode, hvor forslaget om loft over huslejestig-

ninger er forhandlet og nu behandles i Folketinget, at lave en opgørelse over, hvordan 

udlejerne af de 160.000 private lejeboliger isoleret set er blevet påvirket af de skatter, 

afgifter mv., som er indført siden 2019.  

 

Med venlig hilsen 

Christian Rabjerg Madsen 

 
 

Sagsnr. 

2022 - 4440 

 

Doknr. 

549464 

 

Dato 

16-09-2022 

Offentligt
BOU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 316

Indenrigs- og Boligudvalget 2021-22


	Spørgsmål nr. 316:
	Svar:

